
Filla d’un valencià i una parisenca, 
Beatriu Gascó Verdier va descobrir 
el seu amor per l’agricultura en 
l’adolescència, durant les nits d’es-
tiu en un camp de tarongers d’una 
tia seua, a la Barraca d’Aigües Vi-
ves: «Recorde eixa olor a terra 
banyada i com es quedava aques-
ta els dies següents. Veure com, 
si alimentes la terra, t’ho torna 
amb fruits». Aquest procés li sem-
bla «màgic» i, per això, va decidir 

llicenciar-se en Enginyeria Tècnica 
Agrícola.

La vida de Beatriu és indestria-
ble de la Marina Baixa. A son pare el 
van destinar deu anys a Alacant i, 
des d’aleshores, la seua família viu 
a Polop. Per això, no és gens d’es-
tranyar que un dels llibres que més 
la van «colpir» siga precisament 
Matèria de Bretanya, de Carmelina 
Sánchez-Cutillas, tot i que els poe-
mes d’Estellés també l’apassionen.

BEATRIU GASCÓ,
DIPUTADA A LES CORTS VALENCIANES

«Llegir en valencià és una forma de 
donar a conèixer la nostra terra»

Aficionada a l’excursionisme i 
al cicloturisme, està sempre en 
contacte amb la natura: «Visc a la 
Canyada perquè tinc al costat la 
Vallesa i el Túria». Encara que con-
fessa que el parc natural pel que 
sent devoció és l’Albufera: «Des de 
que vaig tornar a viure a València 
–va estar uns anys vivint a Itàlia–, 
almenys un parell de voltes a l’any, 
quan és l’època de la migració, el 
meu fill i jo hi anem a veure els 
ocells». 

Recomana les visites als espais 
naturals protegits, però, avisa, cal 
anar amb compte. «M’alegre que 
hageu dedicat la campanya de 
“Llegir en valencià” d’enguany als 
parcs naturals perquè és una forma 
de sensibilitzar, apropar, donar a 
conèixer i estimar la nostra terra. 
Tenim una natura riquíssima i mol-
tes vegades la gent la menysprea i 
la maltracta per la falta de coneixe-
ment», conclou.

“ Un dels meus 
llibres de referèn
cia és Matèria de 
Bretanya ”

Dissabte, 19 de juny

Diumenge, 20 de juny

Botella 
amb la cartilla

Activista social

A les Corts Valencianes, Bea-
triu ha sigut secretària de la 
Comissió de Medi Ambient, i 
ara exerceix de portaveu de la 
Comissió d’Agricultura. Va ser 
Àngela Ballester, ex diputada 
del Congrés dels Diputats, qui 
la va convidar a formar part de 
la que va ser la primera direc-
ció de Podem al País Valencià: 
«Jo entrava ahí, per un costat, 
per les meues ànsies de llui-
ta per la justícia social, però 
també, i sobretot, per la meua 
trajectòria d’acompanyament 
dels moviments socials a nivell 
internacional en la lluita per 
la sobirania alimentària». I és 
que Beatriu ha dedicat la seua 
vida professional en l’àmbit de 
les polítiques agroalimentàri-
es, primer en una xarxa d’in-
formació de la Unió Europea 
per al desenvolupament rural i 
després recolzant el treball de 
les organitzacions de xicotets 
llauradors i llauradores, pesca-
dors artesanals i pobles indíge-
nes que defensen la sobirania 
alimentària en la FAO i altres 
institucions de l’ONU.

Beatriu Gascó Verdier és portaveu de la Comissió d’Agricultura.

www.llegirenvalencia.org
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